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OBECNÉ ZASTUPITEĽSTVO PALÁRIKOVO 

Číslo:  340/2020                                         V Palárikove, 30.07.2020 

Zápisnica 

z 18. zasadnutia Obecného zastupiteľstva Palárikovo, 

konaného dňa 30.07.2020 o 18:30 hod. v zasadacej miestnosti Domu kultúry v Palárikove  

s týmto programom: 

 

1/ Otvorenie 

a) určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

2/ Schválenie programu zastupiteľstva 

3/ Voľba mandátovej a návrhovej komisie 

4/ Návrh na začatie obstarávania nového územného plánu obce 

     Spravodajca: JUDr. Kristína S l i v o ň o v á, prednostka OcÚ 

5/ Diskusia 

6/ Interpelácie 

7/ Záver  
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Z Á P I S N I C A 

 

z 18. zasadnutia Obecného zastupiteľstva P a l á r i k o v o, 

konaného dňa 30. júla  2020 o 18:30 hodine v zasadacej miestnosti 

Domu kultúry  P a l á r i k o v o 

 

P r í t o m n í: 

sú podpísaní na prezenčnej listine, ktorá tvorí súčasť tejto zápisnice.  

 

1/ Otvorenie 

 

       XVIII. zasadnutie obecného zastupiteľstva otvorila a viedla Mgr. Ľubica K a r a s o v 

á, starostka obce. Privítala poslancov obecného zastupiteľstva. Konštatovala, že z celkového 

počtu 11 poslancov obecného zastupiteľstva sú prítomní ôsmi poslanci. Ospravedlnila sa prof. 

Monika Jankechová, p. Tomáš Slivoň a Ing. Róbert Židuliak. Ďalej privítala JUDr. Kristínu 

S l i v o ň o v ú, prednostku OcÚ a Ing. Petra T o m š í k a, hlavného kontrolóra.  

 

a) Určenie overovateľov a zapisovateľa 

 

     Starostka obce Mgr. Ľubica K a r a s o v á, za overovateľov zápisnice z dnešného 

zasadnutia obecného zastupiteľstva u r č i l a: 

      

     Mgr. Lukáš K r á s n y, poslanec OZ a 

            p. Viktor B e r k e š, poslanec OZ 

 

Ďalej za zapisovateľku  u r č i l a: 

           Mgr. Katarína P e c h o v á, poslankyňa OZ 

 

Hlasovanie poslancov: 

Za: 8 – p. Viktor Berkeš, Bc. Jaroslav Garaj, p. Boris Karas, Mgr. Lukáš Krásny, 

Mgr. Katarína Pechová, Ing. Igor Rezdovič, Mgr. Mário Rudinský, p. Marek 

Zálešák 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

 

 

2/ Schválenie programu zastupiteľstva  

 

Mgr. Ľubica K a r a s o v á, starostka obce predložila program rokovania dnešného obecného 

zastupiteľstva tak, ako bol zverejnený.  

 

Mgr. Lukáš K r á s n y, poslanec OZ navrhol doplniť do programu bod Interpelácie.  

 

Hlasovanie poslancov: 

Za: 8 – p. Viktor Berkeš, Bc. Jaroslav Garaj, p. Boris Karas, Mgr. Lukáš Krásny, 

Mgr. Katarína Pechová, Ing. Igor Rezdovič, Mgr. Mário Rudinský, p. Marek 

Zálešák 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 
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3/ Voľba návrhovej komisie 

    Spravodajca: Mgr. Ľubica K a r a s o v á, starostka obce 

 

Starostka obce Mgr. Ľubica K a r a s o v á, predložila návrh na voľbu návrhovej komisie 

v tomto zložení:  

  

    Bc. Jaroslav G a r a j, poslanec OZ 

    Mgr. Mário R u d i n s k ý, poslanec OZ 

    p. Marek Z á l e š á k, poslanec OZ 

 

Uznesenie č. 1/200730 

zo 18. zasadnutia OZ Palárikovo dňa 30.07.2020 

 

K návrhu na zriadenie návrhovej komisie. 

 

Obecné zastupiteľstvo v Palárikove 

 

A) z r i a ď u j e 

Návrhovú komisiu v zložení poslancov: Bc. Jaroslav Garaj, predseda 

      Marek Zálešák, člen 

      Mgr. Mário Rudinský, člen 

 

B) vymedzuje úlohy návrhovej komisie nasledovne: 

- sledovať priebeh zasadnutia a predkladať k prerokúvaným bodom programu a k 

postupu rokovania návrhy uznesení. 

 

Hlasovanie poslancov: 

Za: 8 – p. Viktor Berkeš, Bc. Jaroslav Garaj, p. Boris Karas, Mgr. Lukáš Krásny, 

Mgr. Katarína Pechová, Ing. Igor Rezdovič, Mgr. Mário Rudinský, p. Marek 

Zálešák 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

 

4/  Návrh na začatí obstarávania nového územného plánu obce 

      Spravodajca: JUDr. Kristína S l i v o ň o v á, prednostka OcÚ  

 

 Správa sa prikladá k zápisnici ako príloha pod písmenom „A“. 

 

JUDr. Kristína S l i v o ň o v á, prednostka OcÚ oboznámila s prípisom z Okresného úradu 

Nitra, odbor výstavby a územného plánovania. Na osobnom rokovaní na OÚ v Nitre bolo 

oznámené, že Okresný úrad prijatie ďalších zmien a doplnkov neodporučí. Ďalej oboznámila 

OZ s výhradami firmy Agrovýkrm proti Zmenám a doplnkom č. 6.   

Starostka otvorila rozpravu k tomuto bodu, z ktorej jednoznačne vyplynulo, že obec nebude 

pokračovať v obstarávaní Zmien a doplnkov č. 6, ale pristúpi k obstaraniu nového územného 

plánu obce. 
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Uznesenie č. 2/200730 

z 18. zasadnutia OZ Palárikovo dňa 30.07.2020 

K bodu Návrh na obstaranie nového územného plánu obce 

Obecné zastupiteľstvo v Palárikove 

a) s c h v a ľ u j e  obstarávanie nového Územného plánu obce Palárikovo.  

b) u k l a d á obecnému úradu zabezpečiť obstaranie nového Územného plánu obce Palá-

rikovo. 

 

Hlasovanie poslancov: 

Za: 8 – p. Viktor Berkeš, Bc. Jaroslav Garaj, p. Boris Karas, Mgr. Lukáš Krásny, 

Mgr. Katarína Pechová, Ing. Igor Rezdovič, Mgr. Mário Rudinský, p. Marek 

Zálešák 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

 

5/  Diskusia 

 

Ing. Igor R e z d o v i č, poslanec OZ – položil otázku, ako je to s firmou A. X. 

Agroslavinvest, ktorí chceli stavať mlyn v priemyselnom parku. 

 

JUDr. Kristína S l i v o ň o v á, prednostka OcÚ odpovedala, že zavolá pána konateľa, aby 

prišli na rokovanie. V záujme obce bude zrušiť nájomnú zmluvu.  

 

Mgr. Mário R u d i n s k ý, poslanec OZ sa spýtal v akom štádiu sú hydrogeologické vrty na 

cintoríne. 

 

JUDr. Kristína S l i v o ň o v á, prednostka OcÚ sa vyjadrila, že požiadala o súhlas 

Agrodružstvo TP, nakoľko je užívateľom parcely, ale zatiaľ nedostala odpoveď. Akonáhle 

bude doručená odpoveď, bude vystavená objednávka.  

 

Mgr. Lukáš K r á s n y, poslanec OZ položil otázku, či sa pracuje na RFY kódoch, na 

označovanie smetných nádob. 

 

Ing. Igor R e z d o v i č, poslanec OZ sa k tomu vyjadril, že ho oslovil pán z Palárikova 

a z Nových Zámkov, že pripravili rozpočet. Celkové náklady by boli do 10 000 eur.  

 

Mgr. Mário R u d i n s k ý, poslanec OZ sa spýtal na rezačku betónu. 

 

Mgr. Ľubica K a r a s o v á, starostka obce odpovedala, že rezačka bola dávno objednaná 

a teraz sa zistilo, že ju nemajú. 
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Mgr. Mário R u d i n s k ý, poslanec OZ sa vyjadril, že keď na obci niekto robí objednávku, 

tak by mal sledovať, či je tá objednávka vybavená. Niekto za to musí byť zodpovedný.  

 

Mgr. Ľubica K a r a s o v á, starostka obce vysvetlila, že prvá objednávka išla cez mail, 

povedali, že sa to tak nedá, sa robila nová objednávka cez webovú stránku. Po mesiaci prišla 

odpoveď, že rezačku nemajú.  

 

Mgr. Mário R u d i n s k ý, poslanec OZ sa spýtal, či tú prvú objednávku nepotvrdili? 

 

Mgr. Ľubica K a r a s o v á, starostka obce odpovedala, že prvá objednávka nebola potvrdená.   

 

Mgr. Mário R u d i n s k ý, poslanec OZ opýtal sa, či bola podaná reklamácia na vymrvený 

betón na detskom ihrisku v MŠ. 

 

JUDr. Kristína S l i v o ň o v á, prednostka obce sa vyjadrila, že informovala Ing. Hakkeho, že 

je k tým betónom pripomienka.  

 

Ing. Igor  R e z d o v i č, poslanec OZ povedal, že je potrebné podať reklamáciu.  

 

Mgr. Lukáš K r á s n y, poslanec OZ sa vyjadril, že na pracovnom stretnutí na zbernom dvore 

bolo dohodnuté, že sa vyčlenia peniaze na ľudí, ktorí upracú zberný dvor.  

 

Mgr. Ľubica K a r a s o v á, starostka obce odpovedala, že je to predmetom finančnej komisie.  

 

Ing. Igor R e z d o v i č, poslanec OZ opýtal sa k zbernému dvoru, že zo stretnutia bude zápis, 

kde bude napísané, na čo budú použité finančné prostriedky. Zatiaľ nemajú poslanci nič. 

 

Mgr. Ľubica K a r a s o v á, starostka obce na to reagovala, že Ing. Markusková má 

dovolenku, keď nastúpi, tak spraví finančnú analýzu.  

 

Mgr. Lukáš K r á s n y, poslanec OZ opýtal sa k zbernému dvoru, či sa už niečo odtiaľ vynáša 

a či sa robia bleskozvody. Ďalej sa opýtal, či sa už rozdali kompostéry.  

 

Mgr. Ľubica K a r a s o v á, starostka obce povedala, že sú tam štyri ženy, deväť chodí na 

osádku a štyria lisujú. Bleskozvody sú hotové. 

 

Mgr. Ľubica K a r a s o v á, starostka obce sa vyjadrila ku kompostérom, že sa rozdávali, 

niektorí neboli doma, niektorí ich nechceli prebrať. Ešte tam zostalo asi 150 ks.  

 

Mgr. Lukáš K r á s n y, poslanec OZ upozornil, že mólo pri Barine je v zlom stave a lavičky 

na cintoríne sú rozpadnuté. 
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Mgr. Rudolf K o d a d a, vedúci TS povedal, že mólo sa zruší a lavičky sú postupne 

opravované. 

 

Mgr. Lukáš K r á s n y, poslanec OZ sa vyjadril, že Envirofond dával peniaze pre obce 

a mestá, ktoré recyklujú a separujú odpad. Žiadosť o dotáciu bolo možné podať do konca 

tretieho mesiaca tohto roku. Opýtal sa, kto v obci má na starosti sledovať takéto výzvy? 

 

JUDr. Kristína S l i v o ň o v á, prednostka OcÚ odpovedala, že na obec chodia výzvy, ktoré 

ona aj číta a sleduje, či sa to týka aj našej obce.  

 

Ing. Igor R e z d o v i č, poslanec OZ na to reagoval, že to nebola výzva, to sa zo zákona dalo 

požiadať o dotáciu. 

 

JUDr. Kristína S l i v o ň o v á, prednostka OcÚ povedala, že takéto dotácie, čo sa týkajú 

Envirofondu vždy sledovala Ing. Markusková.  

 

p. Marek  Z á l e š á k, poslanec OZ vyjadril sa, že minulý rok boli na zastupiteľstve 

obyvatelia Ľudovítova a mali posľubované všelijaké veci. 

 

Mgr. Ľubica K a r a s o v á, starostka obce povedala, že ihrisko je nelegálne, je potrebné tam 

zakúpiť nové detské ihrisko.  

 

JUDr. Kristína S l i v o ň o v á, prednostka OcÚ dotazovala Mgr. Krásneho, že pýtala od neho 

správu komisie a doteraz ju nemá.  

 

Mgr. Lukáš K r á s n y, poslanec OZ odpovedal, že tú správa mala spraviť Ing. Markusková. 

 

Mgr. Rudolf K o d a d a sa opýtal na sťažnosti na pána Krnáča, kvitne mu na poliach 

ambrózia, vysoko alergizujúca rastlina.  

Mgr. Ľubica K a r a s o v á, starostka obce odpovedala, že p. Krnáč bol upozornený, pri 

opakovaní bude kontaktné životné prostredie a udelená sankcia. 

 

6/ Interpelácie 

 

Mgr. Lukáš K r á s n y, poslanec OZ požiadal starostku, aby priniesla riešenie na opravu cesty 

na Kerestúri.  

 

Mgr. Ľubica K a r a s o v á, starostka obce sa opýtala, čo navrhuje on. 

 

Mgr. Lukáš K r á s n y, poslanec OZ povedal, že on by navrhoval drvený asfalt, vibračná 

doska, to je práca pre dvoch ľudí. 
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p. Marek Z á l e š á k, poslanec OZ opýtal sa hlavného kontrolóra, či zaslaná správa 

z finančnej kontroly je finálna. 

 

Ing. Peter T o m š í k, hlavný kontrolór odpovedal, že správa bola ešte upravená, ale mala by 

sa prejednávať na zastupiteľstve. K tej správe bola požiadavka, uložiť riaditeľovi opatrenia 

a postup odstránenia nedostatkov. 

p. Marek Z á l e š á k, poslanec OZ povedal, že je v kompetencii hlavného kontrolóra prijatie 

opatrení na odstránenie zistených odchýlok a uplatnenie zodpovednosti za protiprávne 

konanie. Keď tam hl. kontrolór konštatoval porušenie niekoľkých zákonov, tak sa opýtal, čo 

ďalej? Vyvodenie dôsledkov je na kom? 

 

Ing. Peter T o m š í k, hlavný kontrolór odpovedal, že práve to mal byť ten záver, že riaditeľ 

dá vysvetlenie alebo prijme opatrenia.  

 

Mgr. Katarína P e c h o v á, poslankyňa OZ sa opýtala na opravu strechy na bytovke na ul. 

Mládežníckej. 

 

Mgr. Ľubica K a r a s o v á, starostka obce odpovedala, že stavebná firma to nacenila, bolo to 

prebrané na pracovnej porade, boli k tomu výhrady. Pri otvorení strechy sa uvidí, čo tam ešte 

bude treba naceniť. Nedá sa urobiť presná špecifikácia, pretože najprv musia odokryť strechu. 

Budú štyri cenové ponuky a treba vybrať najnižšiu.  

 

p. Marek Zálešák, poslanec OZ osvetlenie prechodov ako skončilo? 

 

JUDr. Kristína S l i v o ň o v á, prednostka OcÚ  p. Sucháň musí navrhnúť iné riešenie, lebo 

stĺpy nemôžu byť v telese cesty.  

    

7/ Záver 

 

Mgr. Ľubica K a r a s o v á, starostka obce – poďakovala za podnetné návrhy a schôdzku 

obecného zastupiteľstva  ukončila.  

Overovatelia:      Mgr. Lukáš K r á s n y 

                                                                         poslanec OZ 

 

 

       p. Viktor B e r k e š 

                                                                             poslanec OZ 
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          Mgr. Ľubica K a r a s o v á 

                starostka obce 

 

               JUDr. Kristína S l i v o ň o v á 

             prednostka OcÚ 

 

 

 

Zapísala: Mgr. Katarína Pechová               
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